
Nytt från senaste styrelsemöte den 3 april 

Styrelsen kommer jobba vidare under 2017 med samma indelning som förra året, dvs Nils Blohm, 

ordförande, Carl Albert Rydemark, vice ordförande, Birger Romnäs, kassör, Åke Karlsson, vägmästare 

och Susanne Nilsson, sekreterare. Lars-Gunnar Burman och Johan Wallin är styrelsesuppleanter. Lars-

Gunnar är webmaster. 

Föreningens arkiv 

Genomgång av lådorna som utgör föreningens arkiv kommer att ske, varvid det som bör sparas 

kommer att sorteras så att det går att söka i arkivet. 

Åtgärder på vägen 

En mängd småarbeten har utförts, t.ex Lagning av kantsten vid järnvägsbron och lagning av 

”potthål”. Arbete med att förbättra vändplanen vid Hammarstugan pågår. Så kallad snabelbil är 

beställd för lagning av sprickor och mindre skador i de belagda vägarna. Snökäppar kommer att tas 

bort under april månad. Skylt om 4 ton kommer att tas bort någon gång i maj så snart vägkroppen 

torkat. 

Förslag från årsmötet 

På årsmötet kom flera förslag upp från medlemmarna. Ett var att skriva på hemsidan rapport från 

styrelsemöten. Övriga förslag: 

Flera hade frågor om andelstalen. Nils Blohm kommer under året att se över andelstalen om någon 

fastighet har felaktigt sådant. Det sker enklast genom att en överenskommelse träffas mellan 

markägaren och föreningen som sedan godkänns och registreras av lantmäteriet. Vet ni om att viss 

fastighet har felaktigt andelstal  så maila ordforande@holovastrasamfallighet.se och berätta vilken 

fastighet det gäller och varför andelstalet bör ändras. 

Någon föreslår att vi ska ta ut avgift i samband med nybygge. Det görs i dag men avgiften enligt 48a § 

Anläggningslagen är olika beroende på väglängd och vilken ökad belastning vägen får pga. Nybygget. 

Styrelsen kommer att ta fram riktlinjer för beräkningen. 
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